

國立中興大學 115 學年度女生宿舍機踏車車證申請

NCHU 115 Academic Year Female Dormitory Parking Permit Application Form

1. 申請對象：115 學年度女宿住宿生

Suitable object : 115 academic year students housing in female dormitory

2. 申請時間：自即日起至 9/11 (五) 23:59 截止。

Application period : From today until 11:59 p.m. on Friday, September 11

3. 申請方式：：由 Google 表單統一受理車證申請。(機車、腳踏車擇一申請)

Application method : Vehicle permits are to be handled through a Google Form.

(Apply for either motorcycle or bicycle)

4. 申請前請務必詳閱表單內文申請須知。

Please be sure to carefully read the instructions and important notes within the Google form before applying.

5. 申請結果公布日：9/16 (三)

Announcement date : 9/16 Wed.

6. 注意事項：

A.宿舍停車宣導期：115/9/22 (二) ~115/10/8 (四)。

Dormitory Parking Awareness Period: September 22 (Tue) – October 8 (Thu).

B.宿舍車位有限，若申請人數超過車位總位數將以抽籤進行分配。

If the number of applications exceeds the total number of parking spaces in the dormitory, lots will be drawn.

C.依本校校園交通管理辦法第二條所稱車輛為機車(含電動機車及微型電動二輪車)及自行車，不含滑板車。

Pursuant to Article 2 of the University' s Campus Traffic Management Regulations, the term "vehicles" refers to motorcycles (including electric motorcycles and micro electric two-wheelers) and bicycles, but does not include scooters.

- 7.表單連結：<https://forms.gle/oq7N6DoDSsg7pypw9>

